
     
Algemene Ledenvergadering PvdA HK  Datum:  06-11-2023 
      Tijd:  20:00 uur 
      Locatie: Dorpshuis de Oude School 

Wieringerwaard 

 
Aanwezig: Aries Zuidhof, Fijko van der Laan, Ria Kortenbach, Theo van Herwerden, Sylvia 
Buczynski, Bert Lont, Stan Poppe, Lily Brouwers, Kees Looijesteijn, Elbert Volkers, Ferre 
Koopman, Rutger Jan Bredewold, Ruud de Vroome, Mark Versteeg, Johan Veul. 
 
Afbericht ontvangen van: Tines Kleine, Paul Medema, Amanda van Dijk, Jan Steven van Dijk, 
Anja Doedens.   
 

1. Opening en welkom. 
Met een voorstellingsrondje wordt de vergadering geopend. 
 

2. Agenda vergadering vaststellen. 
Vastgesteld. 
 

3. Verslag ALV dd. 6 februari 2023 vaststellen. 
Vastgesteld. 
 

4. Jaarplan en Begroting 2024 vaststellen. 
Vastgesteld. 
 

5. Verkiezingen Tweede Kamer dd. 22 november a.s.: campagne update door Rutger Jan. 
RJ doet verslag van de in samenwerking met GL Hollands Kroon ontwikkelde initiatieven. 
Belangrijkste campagne uitingen zijn: 

• Borden met posters aan lantaarn- en andere palen (actie van GL leden). 

• Advertentie in de streekbladen van de Noordkop (samen met andere afdelingen). 

• Regionale bijeenkomst op 19 november. 
 
6. Energie initiatief: update door Ferre. 

Ferre vertelt over de voortgang van dit initiatief dat betrouwbare, betaalbare en 
(milieu)bewuste energie voor onze inwoners moet bieden. Vanuit bestuur PvdA HK wordt 
een voorstel voor een collectieve aanpak afgerond, dat vervolgens zo breed mogelijk 
(minimaal coalitie-breed) moet worden uitgevoerd. Streven is dat medio 2024 iets 
gerealiseerd kan worden. Wethouder(s) en ambtenaren staan hier positief tegenover. In 
reactie wordt gewezen op de optie om de Poldermolen (in de Wieringermeer) in het 
initiatief te integreren. Hiervoor ligt er immers al een onherroepelijke vergunning. Nadeel 
is dat er voor (nieuwe) windmolens weinig draagvlak is in de coalitie. Wellicht kan de 
dubbele draaitijd regeling gebruikt worden om tot betere afspraken te komen over meer 
en betere voordelen voor de inwoners. Ook wordt nog de suggestie gedaan om de 
woningcorporaties erbij te betrekken.   
 
 

Verslag 
 



7. (Politieke) ontwikkelingen gemeente Hollands Kroon: update door wethouder en 
fractievoorzitter. 
Mark en Sylvia nemen ons mee in de drukke agenda waaraan wordt gewerkt. Woonvisie 
(tot 2030 is behoefte aan 1300-1400 extra woningen), omgevingsvisie (deze zomer 
afronden), behoeftenonderzoek bedrijventerreinen, tijdelijke woningen in Middenmeer 
voor spoedzoekers (Oekraïense vluchtelingen en statushouders), herstructurering 
Wieringerwerf, herstructurering centrum Hippolytushoef, gemeentefinanciën en de extra 
5% OZB-verhoging om ravijnjaar 2026 te dempen. De samenwerking binnen de coalitie 
verloopt goed en constructief.  
  

8. Rondvraag. 

• Stan Poppe biedt zich aan om mee te denken over verkeersveiligheid en fietspaden 
routes voor scholieren. 

• Bert Lont vraagt naar de voortgang t.a.v. het beter betrekken van de inwoners, b.v. 
d.m.v. burgerraden. Sylvia geeft aan dat een werkgroep invulling geeft aan 
bestuurlijke vernieuwing, wat bijvoorbeeld heeft geleid tot het raadscafé. Bert zou 
graag meer willen zien en doet de suggestie om Eva Roovers uit te nodigen; zij heeft 
er een boek over geschreven. 
 

9. Afsluiting. 
Met dankzegging voor ieders aanwezigheid en inbreng sluit de voorzitter de vergadering, 
waarna een aantal PvdAers  zich onder het genot van een drankje hebben laten 
informeren over het kolfspel door kolfvereniging Wieringerwaard. 


